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 Časopis  
 Lvíčat a Pavoučků 
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 ROČNÍK:  XXXVII 
 
 VYDÁVÁ:  vedení oddílu 
 

  
 
 Toto číslo vyšlo:  5. prosince 2023 

 

listy 

  pro  Lvíčata 

 

Klidné Vánoce… 

…a bohatou nadílku 



Zleva jsou: Josef Vybíral, náčelník 

našeho klubu, Mgr. František Bureš, 

statutární náměstek primátora a Mgr. 

Miroslav Vacek, vedoucí odboru správy 

majetku. 

  Jednání na magistrátu 
Lvíčata jsou na tom s klubovnou ještě dobře. Je sice malá, potřebovali bychom větší, ale máme 

střechu nad hlavou. Pandy, oddíl, který patří stejně jako my do Tábornického klubu Mary-M Kladno 
p.s., jsou na tom podstatně hůř. Mají sice klubovnu u Záplav, ještě menší než my, ale původní majitel 
objekt prodal rybářům, kteří neberou příliš ohledy na to, že se tam scházejí děti, a tak když Pandy 
dorazí na schůzku, první co musí udělat, je pořádně vyvětrat, protože rybáři tam prostě kouří. 

Tak vznikla nutnost pro Pandy najít novou klubovnu, nejlépe velkou, kterou by sdílely oba naše 
oddíly, přesněji Pandy, Lvíčata i Pavoučci. Nový náčelník našeho klubu Josef Asterix Vybíral se 
pokusil pro tyto účely získat Kožovu horu, tedy Kožovku, která byla v tu dobu na prodej a kde by byla 
nejen klubovna, ale i sklady pro všechny naše tábory a 
hlavně pokoje pro ubytování na víkendové akce, jako 
jsou například oddílové Vánoce. To ale nevyšlo.  

Druhý objekt, o který náčelník projevil zájem, je 
bývalá diskotéka Stodola v Kladně v Zádušní ulici. Tam 
jsme se nestačili ani podívat a dozvěděli jsme se, že 
tento objekt bude město předělávat na prostory pro 
svatební hostiny. 

To už ale zabíháme do jednání na magistrátu 
města Kladna, kterého se zúčastnili za město Mgr. 
František Bureš, statutární náměstek primátora, člen 
Rady města Kladna a bývalé Lvíče, a Mgr. Miroslav 
Vacek, vedoucí odboru správy majetku. Za náš klub 
byla delegace velice početná, počínaje náčelníkem 
klubu Josefem Vybíralem, tedy Asterixem. Oba oddíly 
pak byly zastoupeny svými vedoucími, to je Bahňákem 
a Pizízem. Dále byly přítomny Petra Janková, naše táborová hospodářka, a k Pandám patřící Veverka. 
Vedením klubu byl pozván pro svoje letité zkušenosti i Tumaj. 

Jednání bylo vedeno ve velice přátelském duchu se zjevnou snahou obou úředníků nám nějak 
pomoci a po zhruba dvaceti minutách jsme odcházeli s příslibem prověření další možnosti, kde by naše 
nová velká klubovna mohla být. Místo zatím neprozrazujeme, aby nevznikly zbytečné naděje, to 
kdyby nám to nevyšlo. V každém případě nový náčelník dělá všechno pro to, abychom nové a lepší 
prostory získali.          Váš GeTe  

 

  Dotace od města Kladna 
Že město Kladno podporuje naši činnost, o tom jsme se již mnohokrát přesvědčili, když nám 

byly přiděleny dotace kupříkladu na výsadbu stromků a keříků na naší táborové základně, či na nákup 
různého sportovního vybavení, člunů a s tím souvisejících vodáckých 
pomůcek, a mohli 
bychom v tom dlouhém 
výčtu ještě pokračovat.  

Letos nás město 
podpořilo při koupi 
pomůcek na lezení po 
skalách či na slaňování, 

nebo vodácké vesty, obojí pro ty naše nejmenší. Sedáky 
na horolezení a slaňování jsme pořídili dva, k tomu dvě 
přilby, využitelné i jinde, a šest vest pro vodáckou 
činnost, vždy po dvou jedné velikosti, opět pro 



Pavoučci, kteří se zúčastnili naší 

podzimní výpravy. 

Pavoučky, což nám doposud celkem hodně scházelo.  

Poděkování městu, které naši činnost stále podporuje. 

 

  Na začátku prosince chystáme oddílové Vánoce 
Vím, že povídání o této akci se do jisté míry vždy opakuje, ale berme v úvahu, že od minulých 

oddílových Vánoc přibylo celkem osm nováčků, které je potřeba informovat, jak taková velká akce 
probíhá a co je na ní potřeba si připravit. 

V tomto oddílovém roce se naše Vánoce uskuteční netradičně brzy, již od pátku 8. do neděle 
10. prosince. Chceme, byť na poslední chvíli, právě nováčky seznámit s touto již dlouhá léta konanou 
akcí, proto o nich na stránkách našeho časopisu opět píšeme.  

Oddílových Vánoc, které se po roční pauze odehrají opět na základně Labyrintu v Libušíně, se 
mohou zúčastnit všichni Pavoučci i všechna Lvíčata, jde tedy o další společnou akci mladších i 
starších členů našeho oddílu. Co je skvělé, že to letos vypadá, že budou ty naše Vánoce na sněhu. 

Hlavním cílem výpravy je velké obdarovávání malými dárečky. Je ideální, když si každý 
Pavouček připraví dárky pro všechny Pavoučky, a stejně je tomu u Lvíčat. Když to všichni udělají, jak 
je tu uvedeno, každý dostane tolik dárků, kolik jich sám pro kamarády připravil. Tady vás prosím: 
berte to jako povinnost. Jak by vám bylo, kdybyste dostali třeba jen pět dárků? Proto – pro každého 
alespoň jeden. Nemusí to být dárky jakkoli drahé, spíš drobnosti, které potěší. 

Zmíněné velké obdarovávání probíhá vždy v sobotu večer a zbývající čas vyplní různé hry a 
soutěže. Zpravidla jsou pro celou dobu výpravy vytvořena družstva, ve kterých jsou promíchaní velcí i 
malí, a ty pak čeká zajímavá etapová hra. Výjimkou ale nejsou ani soutěže pro jednotlivce, kde mají 
Pavoučci možnost zabodovat, to když se jim podaří porazit některá Lvíčata. Pořadí ze soutěží se tady 
totiž počítá dohromady.          Váš GeTe  

 

Listopadová výprava Pavoučků 
V sobotu 11. listopadu 2023 se naši Pavoučci sešli před naším známým kostelem v Rozdělově. 

Počasí nám zrovna nehrálo do kapsy, ale my jsme se nenechali zastrašit a naši 192. výpravu jsme tak 
mohli zahájit v počtu devíti Pavoučků. Hezky v zástupu ve dvojicích jsme se dostali až za kladenské 
věžáky do lesa. Tam jsme narazili na hřiště, kde jsme si 
hned zadali úkoly, které se odehrávají v pozadí výpravy 
až do oběda.  

Využili jsme toho, že nám listí už spadlo ze 
stromů, a děti tak měly najít co nejdelší list i s řapíkem. 
Také měli najít co nej více druhů listů. Za každý list byl 
bod, a když budou znát název stromu, dostanou bod 
navíc.  

Po vysvětlení těchto úkolů jsme se přesunuli o 
kousek dál na cestu, kde jsme si zahráli letadla v mlze. 
Děti mají za úkol se zavázanýma očima, jen podle 
sluchu, dojít za zvukem píšťalky jednoho z vedoucích. 
Za nejkratší dobu se to povedlo Fandovi. Za chvilku 
dorazila i ostatní letadla do cíle.  

Zůstali jsme ještě na místě a děti musely svůj výkonnostní kolík přiblížit co nejblíže 
k prostřednímu kolíku, který byl už předem umístěn. V této soutěži suverénně vyhrál Artuš. Ještě jsme 
připomněli, že budeme hrát desítku a pařezovku. Desítku jsme ihned otestovali.  



Domča jako strašák. 

Na své výpravě potkali Pavoučci 

svatého Martina na bílém koni. 

Viky vymýšlí slovo, které bude 

obsahovat určenou slabiku. 

Zalezli jsme trošku hlouběji do lesa, kde jsme si zahráli strašáka. Představte si strašáka na poli, 
jak má rozpažené ruce v jedné linii a tělo jako pravítko. 
Pavoučci si zahráli na strašáka tak, že na ramena dostali 
dlouhý klacek a s ním měli projít určenou trasu mezi 
stromy, pokud možno tak, aby nezlomili klacek a ani 
svoje ruce. Nejrychleji to zvládnul Petr.  

Mezi tím, co vždy jeden z Pavoučků hrál na 
strašáka, ostatní byli ve třech týmech a měli postavit co 
nejvyšší věž z klacků. Bylo to doopravdy natěsno, ale o 
pár centimetrů vyhrál tým Viky, Tea a Aninka.  

Jak jsme se tak přibližovali zpátky k věžákům, 
narazili jsme na další hřiště, které jsme tak využili k 
běhu přes překážky. Děti musely přeběhnout prolejzky 
nebo je rychle oběhnout. Nejrychlejší čas měl Petr. Jelikož už všichni měli hlad, vrátili jsme se do 
klubovny, kde jsme si spolkli svoje obídky. S koncem oběda byl konec dvou soutěží, které jsme zadali 

ráno. Kdo měl tedy nejdelší list? Nejdelší list našel 
Kryštof.  

Pak každý Pavouček předložil nasbírané listy. 
Jelikož to bylo na body, kdo kolik má listů, tolik bodů 
dostane, neurčovalo se pořadí, ale nejvíc bodů měli 
Fanda a Artuš.  

Program pokračoval velice náročnou hrou na 
přemýšlení. Každé písmeno z abecedy má své číslo a to 
jako A-1, Á-2 a tak dál. Nezapomeňte na háčky a čárky. 
Vaším úkolem je složit větu, která dává součet písmen 
rovných sto. Zní to snadno, ale i naši vedoucí se zapotili.  

Přestože nebylo nejlepší počasí a trošku nám 
poprchávalo, vydali jsme se znovu ven směr Lapák. 
Určitě víte, že to je jedna rovná dlouhá cesta až na 
konec. Po cestě jsme si zablbli, abychom nemuseli 
jenom tak ťapkat. Vytvořili jsme si dvojice a buď 

utíkali, nebo skákali na jedné noze, nebo měli zavázané oči, a tak dál. Takhle nám cesta utekla rychleji, 
než kdybychom jen šli.  

Tato sobotní výprava zdaleka nebyla jako každá 
jiná, protože bylo zrovna 11. 11. a to je svátek svatého 
Martina. ,,Přijede-li Martin na bílém koni, metelice za 
metelicí se honí.” Protože víme, že Martin by nám měl 
přinést sníh, tak jsme ho cestou nedočkavě vyhlíželi. A 
nakonec jsme ho zcela překvapivě potkali. Svatý Martin 
se na konci Lapáku znenadání objevil na svém bílém 
koni. Pavoučci byli překvapení a když zjistili, že jim 
Martin přinesl nějakou tu dobrůtku, byli ještě 
překvapenější a spokojenější.  

Když jsme zamávali Martinovi na bílém koni, už 
nás tlačil čas a tentokrát i počasí. Než jsme stihli dojít do 
klubovny, tak jsme promokli. Všechno jsme si v klubovně sundali a dali sušit.  

Jako takovou odpočinkovou hru jsme si dali tik-tak-bum. Na kartičce máte slabiku a z toho 
máte vytvořit slovo například do - domov, vodoměr. U koho bouchne časovaná bomba, má trestný 
bod, ale my to hráli jen pro zábavu.  



Házet kostkou a co nejdřív hodit všechny číslice? Ano, to měli za úkol Pavoučci a tuhle soutěž 
hned v šestém kole vyhrála Tea.  

To se nám už ale blížil konec výpravy a my si stihli zahrát ještě vybíjenou – kdo zůstane v poli, 
má bod, kdo má dva, končí. Nejrychleji dva body nasbíral Ondra. Konec této soutěže znamenal i konec 
naší velice vydařené výpravy. Komu se vedlo nejlépe? Na krásném prvním místě skončil Petr.  
               Bonbón  

 

Bodování Pavoučků  
Pavoučkům v listopadu ubyl jeden člen. Odhlásil se Matěj, kterého jsme od začátku oddílového 

roku viděli pouze na čtyřech schůzkách. On má totiž ještě další aktivity, zejména pak fotbal, Pavoučky 
nestíhal, a tak jeho rodiče správně usoudili, že nemá cenu, aby byl u nás jenom jako evidovaný. 

Tak se stalo, že máme čtrnáct členů, z nichž osm bylo na všech pěti akcích, které jsme pro 
Pavoučky připravili na měsíc listopad. Konkrétně to jsou Aninka, Viky, Artuš a Domča, kteří 
nechyběli zatím ani jednou od začátku oddílového roku, a dále Tea, Fanda, Ondra a Petr. 

Ondra podruhé v tomto oddílovém roce vystoupil na pomyslné stupně vítězů, když 
po třetím místě ze září měsíční bodování v listopadu vyhrál. O to je větší škoda, že v říjnu 
vynechal vícedenní výpravu a skončil až jedenáctý. Ondrův úspěch z posledního hodnocení 
jej v celkovém průběžném pořadí vynesl o jednu příčku výš, tedy na sedmé místo. 

Petr skončil v listopadovém hodnocení jednotlivců na druhém místě, stejně jako 
měsíc předtím. V září pak bodování dokonce vyhrál. Není proto divu, že v celkovém 
průběžném pořadí je aktuálně rovněž na druhém místě, pouhých pět bodů za doposud 
vedoucím Artušem. Dovolím si odhadovat, že mezi těmito dvěma bude velký boj, ve 
kterém může každičký bod hrát velkou roli. 

Artuš podobně jako Petr zatím v bodování jednotlivců skončil vždy na medailové 
pozici, když v listopadu obsadil třetí příčku. V celkovém průběžném pořadí je Artuš na 
prvním místě, ale Petr se k němu přiblížil na rozdíl pěti bodů. Jak je již u Petra konstatováno, 
mezi těmi dvěma se očekává velký souboj, ve kterém může rozhodovat i ten nejmenší 
bodový zisk či ztráta. 

Fanda si v bodování jednotlivců tohoto oddílového roku vede celkem dobře, což 
podtrhl čtvrtou příčkou za listopad, kterou přidal k pátému místu ze září a k sedmému z října. 
Když se mu body za všechny tři měsíce sečetly, vyšlo z toho páté místo, kam Fanda 
postoupil ze šestého, když za sebe odsunul Sofii. 

Tea po čtvrté příčce z října a desáté ze září přidala nyní v listopadovém bodování páté 
místo, čímž naznačila, doufejme, že chce patřit mezi ty úspěšnější. V celkovém průběžném 
pořadí je na tom také velice dobře, když si udržela čtvrté místo, na které se dostala před 
měsícem. 

Viky nechyběla v tomto oddílovém roce ani na jedné akci, které jsme pro Pavoučky 
připravili, a v jednotlivých měsících bodování si vede velice slušně. Je fakt, že v září a 
v říjnu byla úspěšnější než nyní v listopadu, ale ona šestá příčka za poslední měsíc je 
dobrým umístěním, zvláště když z toho v celkovém průběžném pořadí vychází pro Viky 
skvělé třetí místo. 

Domča dosáhl v listopadu svého nejlepšího umístění v tomto oddílovém roce, když 
skončil na sedmé příčce, a to jen jeden jediný stupínek od svého nejlepšího umístění, 
kterého dosáhl v říjnu minulého roku, kdy skončil šestý. V celkovém průběžném pořadí 
sestoupil Domča o jednu příčku níž, když se před něj natlačil vítěz listopadového bodování 
Ondra.  



  Listopad 2023    Celorok 2023 – 2024 
 

 1.  Ondra 248 1. Artuš  (1) 835  

 2. Petr 244 2. Petr (2) 830 -5 

 3. Artuš 235 3. Viky (3) 770 -30 

 4. Fanda 232 4. Tea  (4) 737 -33 

 5. Tea 221 5. Fanda (6) 722 -15 

 6. Viky 216 6. Sofie (5) 718 -4 

 7. Domča 208 7. Ondra (8) 682 -36 

 8. Sofie 207 8. Domča (7) 656 -26 

 9. Aninka 202 9. Rosťa  (9) 632 -24 

10. Rosťa 199 10. Kryštůfek  (10) 587 -45 

11. Kryštůfek 162 11. Aninka (12) 553 -34 

12.  Mač 146 12. Mač (13) 486 -67 

13. Eliška 111 13. Tonička (11) 461 -25 

14. Tonička 81 14. Eliška (14) 424 -37 

Sofii k lepšímu umístění v bodování jednotlivců za listopad tohoto roku scházel 
jeden jediný bod, když právě ten bod navíc získal sedmý Domča. A tak se tentokrát Sofie 
musela spokojit s osmou příčkou za dané období. Bohužel to pro ni znamenalo 
v průběžném celkovém pořadí sestup o jedno místo, když se před ni natlačil Fanda, který 
má však pouze o čtyři body více než ona. 

Aninka je první z nováčků, který se i v konkurenci starších Pavoučků prosadil, a 
v listopadu v bodování jednotlivců skončila na pěkném devátém místě, zatímco předtím 
byla dvakrát dvanáctá. Její úspěch je mimo jiné v tom, že chodí na všechny naše akce, 
nechyběla zatím od začátku oddílového roku ani jednou. V celoroku se pak posunula o 
jednu příčku výš, když postoupila ze dvanáctého místa na jedenácté.  

Rosťa po říjnovém skvělém šestém místě se nyní v listopadu nedokázal více prosadit, 
v čemž mu zabránila nemoc, která mu nedovolila přijít na první schůzku a také na 
následující výpravu. Tak se stalo, že skončil na desátém místě, ovšem pouhé tři body za 
devátou Aninkou. V celkovém průběžném pořadí ale Rosťa zůstal na svém devátém místě. 

Kryštůfek v bodování jednotlivců trošičku klesá. V září skončil devátý, v říjnu desátý 
a teď za listopad jedenáctý, když vynechal jednu ze schůzek. V celkovém průběžném pořadí 
zůstává desátý, což je na nováčka, který je navíc jedním z nejmladších, velice slušné 
umístění. Chce to snažit se v každé soutěži získat co nejlepší umístění, a tím i více bodů, a 

ono to půjde. 

Mač má rozhodně na víc, než na dvanácté místo za měsíc, ale bohužel opět nebyl na 
výpravě, kde ostatní získali hodně bodů navíc oproti němu. V celkovém průběžném pořadí si 
Mač paradoxně polepšil o jednu příčku, když předběhl Toničku a posunul se na dvanácté 
místo. 

Eliška také nebyla na listopadové výpravě, čímž přišla o hodně bodů, takže v měsíčním 
hodnocení skončila třináctá. Eliška je jedním z nejmladších členů Pavoučků a je jasné, že zejména 
v silových soutěžích nebude získávat mnoho bodů. O to více by se měla snažit chodit na všechny akce, 
aby zbytečně o body 
nepřicházela. Letos Eliška 
nebude patřit mezi favority 
bodování, ale až povyroste, 
třeba už příští oddílový rok, 
to může být lepší. To ona už nebude 
nejmladší. V celoroku je Eliška po 
odchodu Matěje poslední. 

Tonička je také jednou 
z nejmladších v Pavoučcích, a tak 
není divu, že v bodování jednotlivců 
nedosahuje těch nejvyšších příček. 

Na to si bude muset rok 
nebo dva počkat. 
V listopadu skončila 
Tonička až poslední, to 
když vynechala výpravu a jednu ze schůzek. Přítomnost na akcích, to je totiž základ zisku 

bodů. V celkovém průběžném pořadí Tonička klesla o dvě místa, z jedenáctého na třinácté, ale to nic 
neznamená. Důležitější než bodování jsou přece zážitky a těch je u nás spousta. 

 

Listopadová výprava Lvíčat ve sněhu 
Výprava začala zasněžené sobotní ráno. Sešli jsme se před rozdělovským kostelem. Bylo nás 



Anička se drží stromu a ostatní se snaží 

ji od něj odtrhnout. 

Vojdan vystřeluje kuličku ve hře Tivoli. 

Zleva jsou: Bahňák, Anička, Klokan, Terka, Honza, 

Emma, Basti, Vojdan a Hugo.  Dole pak Kája, 

Týna, Postrach a Ondra. 

deset, Medvědům chyběla Johy s Filipem a Mufíkům Tomáš, Jára a Kryštof. Malinko sněžilo a my 
jsme se vydali do severního rozdělovského lesa.  

Jako první jsme vylezli na strom a snažili jsme se 
tam udržet co nejdéle, zatímco ostatní nás strhávali. 
Tady s velkým náskokem vyhrála Kája s časem přes 
čtyřicet sekund.  

Šli jsme dále do lesa a poznávali jsme stromy. 
Nejen stromy, dokonce i borůvčí v zimě.  

Pak jsme hráli přeskakovanou po družinách, kde 
zvítězili Mufíci. Basti doběhl k bříze na druhé straně 
údolí a my jsme se měli k té bříze co nejdříve dostat. 
Údolí bylo strmé a dole tekl potok, který samozřejmě 
nešel jen tak přeletět. Anička si tam namočila botu, ale 
nebyla jediná. První byli Kája, Týna a Honza. 

Šli jsme do klubovny, že si usušíme mokré boty. Ondra po cestě našel modřínovou větvičku, 
kterou pojmenoval Martin. Basti nám cestou dával matematické příklady.  

Přišli jsme do klubovny a dali si sušit věci. Hráli 
jsme Tivoli, ve kterém měl každý jinou herní strategii. 
Třeba Honza držel všechny daleko od stolu, aby mu 
neovlivňovali gravitační pole. S velkým náskokem nade 
všemi zvítězil Vojdan, o kterém však není známo, jakou 
měl strategii. Postrach jeho vítězství nemohl uvěřit.  

Pak jsme v klubovně rozestavěli stoly. Měli jsme 
na ně položit co nejvíc věcí začínajících na dané 
písmeno. Mohli jsme použít cokoliv od KPZ přes 
Klokana až po svoje kosti. Ukázalo se, že jsme 
vynalézaví a umíme použít všechno, co se nám 
naskytne. Třeba stůl, dlahu, ambulák, smetí nebo roli 

toaleťáku. Tuto hru vyhráli Ropáci. 

Poté jsme v klidu poobědvali a dali si čaj. Týna nám nabídla čokoládu. 

Po obědě jsme hráli vybíjenou, během které nás opustila Týna. Pak jsme pokračovali ve hrách 
venku. Cestou do lesa na hřiště, na kterém by 
si už neměl hrát Honza, protože bylo do 
čtrnácti let. Tam jsme poznávali stromy a 
keře.   

Po houpání na čas, které vyhrál 
Ondra, jsme hráli liščí oháňky. Ti, kteří už 
dohráli, se na druhé půlce hřiště koulovali. 
Anička s Terkou vytvořily velkou sněhovou 
kouli. Jmenovala se Simon a dotknout se jí 
bylo trestné. Byla totiž předurčena ke 
zvláštnímu účelu. Měla skončit Klokanovi za 
krkem. K tomu ale nedošlo, holky si ji 
střežily a pak se rozhodly ji v pravý čas zničit 
samy. Nato jsme ještě hráli minutovou 
honičku. Vyhrály ji Kája s Annou. 

Cestou ke kostelu jsme si našli 
stromy, na které jsme měli vylézt a vydržet 



na nich co nejdéle. Basti s Honzou rozumovali, že k tomu potřebujeme dostatečnou třecí sílu. V této 
soutěži byly nejlepší Terka a Kája. V druhém kole Terka vyhrála, ale odmítala se pustit stromu. 
Nevěřila tomu, že Kája už se pustila.  

Ke kostelu jsme se stihli vrátit o deset minut dřív. Domů jsme odcházeli s tím, jak jsme si 
skvěle užili první zasněžený víkend.        Emma 

 

Bodování Lvíčat  

Osm Lvíčat z patnácti se v listopadu zúčastnilo všech pěti akcí, které byly na toto období  

připraveny. Anička, Kája, Terka, Týna a Vojdan byli přítomni navíc i na všech schůzkách a výpravách 
od začátku oddílového roku. Za listopad k nim přidali ještě Emma, Honza a Postrach. Všem zde 
jmenovaným patří další pexeso.  

Nejvíce bodů za listopad nasbírala Terka, která tak po čtvrtém místě za září a třetím 
za říjen bodování vyhrála. V celkovém průběžném pořadí se pak vyšvihla z pátého místa až 
na druhé, pravda, s odstupem skoro stovky bodů za vedoucí Káju, která si vedení drží i přes 
to, že v hodnoceném měsíci skončila třetí. 

Anička podruhé v tomto oddílovém roce stanula na pomyslných stupních vítězů a 
pokaždé to bylo na druhé příčce. K prvenství jí tentokrát scházelo pouhých šest bodů. 
Nicméně je to opět velice dobré umístění. V celoroku se Anička posunula ze čtvrtého na 
třetí místo, kde vystřídala svého brášku Honzu. 

Kája v listopadovém hodnocení jednotlivců skončila na třetím místě se ztrátou 
pouhých dvou bodů na druhou Aničku a osmi na vítěznou Terku. V celkovém průběžném 
pořadí jí to nikterak neublížilo, zůstává stále první, dokonce s náskokem téměř jednoho sta 
bodů.  

Nejlépe umístěný kluk ze všech Lvíčat je na čtvrtém místě Honza, který zaostal za 
trojicí dívek celkem o dost bodů, nicméně skončil o jednu příčku výš než měsíc předtím. 
V celkovém průběžném pořadí pak přišel o bronzový stupínek, když se před něj natlačily 
Terka s Aničkou, ale na druhou stranu se on dostal před Týnu. 

Hugo se po přestupu z Pavoučků do Lvíčat poprvé zaskvěl nádherným pátým 
místem, když získal stejně bodů jako Jára, ale byl lepší na poslední schůzce. Doplním ještě, 
že jediný bod za Hugem a Járou skončila sedmá Emma. V celoroku se Hugo vyhoupl ze 
čtrnácté příčky na dvanáctou a pokud bude bodovat obdobně i v dalších měsících, pak se 
brzy dostane do první desítky. 

Jára měl v listopadu v bodování jednotlivců trochu smůlu i trochu štěstí. Smůlu 
v tom, že nasbíral stejně bodů jako Hugo a že na poslední schůzce byl méně úspěšný než 
soupeř, takže skončil za ním. Jeho štěstím bylo to, že Emma získala o bod méně a Jára tak 
vybojoval již podruhé stále ještě pěkné šesté místo, a stejná příčka mu patří i v celkovém 
pořadí. 

Emma, jak vyplynulo ze dvou předešlých komentářů, měla trochu smůlu, že za celý 
listopad nedokázala někde získat bod nebo dva navíc, aby skončila před Járou i před Hugem. 
Nicméně sedmá příčka je pro Emmu odpovídající, jednou byla osmá, pak šestá, takže ta 
sedmička je pěkně uprostřed. Nakonec sedmé místo zaujímá Emma i v celkovém průběžném 
pořadí. 

Kde se stala chyba, že Týna, ačkoli byla opět na všech akcích za celý měsíc, skončila 
až na osmém místě, zatímco předešlé měsíce jí patřily medailové pozice? Odpověď zná 
patrně pouze ona a snad si to napříště pohlídá. Tento výpadek ji stál druhé místo v celoroku, 
kde se propadla až na páté místo.  



  Listopad 2023    Celorok 2023 – 2024 
 

 1.  Terka 274 1. Kája  (1) 1089  

 2. Anička 268 2. Terka (5) 998 -91 

 3. Kája 266 3. Anička (4) 996 -2 

 4. Honza 219 4. Honza  (3) 954 -42 

 5. Hugo 202 5. Týna (2) 949 -5 

 6. Jára 202 6. Jára (6) 823 -126 

 7. Emma 201 7. Emma (7) 820 -3 

 8. Týna 191 8. Kryštof (9) 736 -58 

 9. Kryštof  179 9. Johy (8) 756 -6 

10. Ondra 172 10. Filip (10) 694 -62 

11. Vojdan 169 11. Vojdan (11) 693 -1 

12.  Johy 143 12. Hugo (14) 650 -43 

13. Postrach 142 13. Postrach (12) 650 0 

14. Filip 140 14. Ondra (13) 639 -11 

15. Tomáš 127 15. Tomáš (15) 569 -70 

Kryštof více nechodí, než chodí. Je fakt, že má své nepřítomnosti vždy řádně omluvené dle 
platných pravidel, ale mnoho toho s námi v tomto oddílovém roce ještě nezažil. V listopadu 
byl všehovšudy na dvou schůzkách a celkově ze sedmnácti akcí se zúčastnil pouze osmi, 
z toho ani jedné výpravy. Díky bodům za průměrné umístění si Kryštof v listopadu připsal 
tolik bodů, že mu to vydalo na deváté místo. V celoroku pak postoupil z deváté příčky na 
osmou. 

Ondra je nováček, navíc jeden z nejmladších, a po dvou čtrnáctých místech se 
konečně v listopadu dočkal lepšího umístění, když vybojoval desáté místo, což je jistý 
příslib do dalších měsíců. A nemusí zůstat u té desítky. V celkovém průběžném pořadí se 
ale Ondra posunul o jedno místo níže, když se před něj dostal Hugo, takže je Ondra 
aktuálně čtrnáctý se ztrátou pouhých jedenácti bodů na třináctého Postracha i na 

dvanáctého Huga. 

Vojdan je velice aktivní v docházce. Od začátku oddílového roku nechyběl ani na 
jedné akci, ale bodově se zatím příliš neprosadil. Není divu, patří k mladším členům Lvíčat a 
na velké úspěchy v bodování si musí ještě chvíli počkat. Nicméně má vyrovnané výsledky, 
tedy jedenácté místo, dvanácté a nyní za listopad opět jedenácté. V celkovém pořadí je 
shodou okolností také jedenáctý s tím, že na desátého Filipa ztrácí pouhý bodík.  

Johanka nepřišla v listopadu na výpravu, takže se ošidila o dost bodů, které jí pak 
scházely v součtu za celý měsíc, kdy skončila až dvanáctá, což je její nejslabší výsledek 
tohoto oddílového roku. V celkovém průběžném pořadí pak klesla o jednu příčku níž na 
deváté místo. 

Postrach má ze všech Lvíčat nejvyrovnanější výsledky v měsíčním bodování za 
všechny tři měsíce, které v tomto oddílovém roce proběhly. Skončil vždy třináctý a stejná 
příčka mu patří i v celkovém průběžném pořadí. Tam se před něj natlačil Hugo, který má 
stejně bodů, ale v listopadovém hodnocení byl úspěšnější.  

Filip sice nepatří mezi nejmladší Lvíčata, ale má málo zkušeností. Byl sice v Pavoučcích, ale 
jen necelý rok, takže se mnohé věci teprve učí, včetně získávání takzvaných povinných 
bodů, kupříkladu za detektivku či za otázky z nástěnky. V listopadu skončil Filip zatím 
nejhůře, když obsadil až 
čtrnácté místo, nicméně 
v celoroku zůstává desátý. 

Tomáš v tomto oddílovém 
roce jako by ztratil o naši činnost 
zájem. Jeho skóre přítomnosti a 
nepřítomnosti je devět ku osmi s tím, 
že nebyl ještě ani na jedné 
výpravě. To se pak body 
získávají velice těžko. Tak 
se stalo, že i v listopadu 
skončil Tomáš na 
posledním, tedy patnáctém místě. 
V celkovém průběžném pořadí je 
také poslední již se 
sedmdesátibodovou ztrátou za 
čtrnáctým nováčkem Ondrou. 

 

 Detektivní příběhy inspektora Čmuchala 
To, že je u naší detektivky červený titulek, jasně značí, že tento kreslený seriál patří pouze 



Lvíčatům. Redakci Čtyř listů pro Lvíčata oslovila vedoucí Pavoučků Hanka s prosbou, abychom pro 
její svěřence vydávali lehčí hádanky, neboť zejména ti nejmladší 
detektivní příběhy nezvládají. Hance jsme vyhověli a hned za komiksem 
najdou Pavoučci svoji hádanku. 

Teď ale k detektivním příběhům inspektora Čmuchala. 

Minule inspektor spěchal na letiště, odkud měl odletět podvodný 
manželský pár, který bylo potřeba nenápadně zatknout. Policisté ale měli 

pouze popis ženy. Tu inspektor našel, jenže ona měla z každé strany jednoho muže. Který je její 
manžel? „Je to úplně 
jasné.“ říká 
inspektor. Ano. 
Manžel té ženy je 
muž vlevo, tedy ten 
v brýlích. Muž 
vpravo je nevinný 
cestující. Přece by si 
manželé nekupovali 
stejné noviny.  

Děkujeme za 
vaše odpovědi. 
Body vám budou 
připsány spolu 
s těmi z první 
prosincové schůzky 
a správné odpovědi 
půjdou v lednu do 
slosování.  

 

Dnes Alfie 
přijíždí za 
inspektorem 
Čmuchalem s tím, 
že mají nahlášené 
utonutí v bazénu. 
Manžel utonulé 
tvrdí, že jeho žena 
couvala z garáže, asi 
se jí zamotala hlava 
a spadla do bazénu, 
kde se utopila. 
Inspektor je ale 
jiného názoru. Podle 
něj auto i se ženou 
do bazénu někdo 
strčil, a byl to 
bezesporu manžel. 
Co ale tento muž 
zkazil, jak říká 
inspektor? To máte 
napsat na lísteček 
s červeným lemem a 
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         Listopad        Průběžné pořadí 
 

 1. Mufíci 98 1. Ropáci (1) 241 

 2.  Ropáci 89 2.  Mufíci (2) 230 

 3. Medvědi 86 3. Medvědi (3) 225 

vhodit do krabičky v klubovně, což musíte stihnout ještě v tomto roce, tedy nejpozději do pondělí 18. 
prosince 2023.  

  

Hádanka pro Pavoučky 
Jak je již uvedeno v záhlaví článku k detektivce, vedoucí Pavoučků Hanka naši redakci 

poprosila, abychom pro její svěřence vydávali hádanky, které jsou pro malé Pavoučky lehčí nežli 
složité detektivky. Tomuto přání jsme vyhověli a hned je tu první hádanka, která je velice jednoduchá, 
a počítáme, že na ni odpoví drtivá většina Pavoučků. Z uvedeného rébusu máte vyčíst jistý pozdrav 
kamarádovi.  

Své odpovědi dávejte do krabičky v klubovně na 
předtištěném modrém lístku, který je nadepsaný pro detektivku, 
ale platí i pro tuto hádanku. Lístečky změním po vyčerpání zásob 
těch detektivkových. 

Svá řešení odevzdávejte nejpozději na schůzce 19. prosince 2023. 

   

 Družiny Lvíčat  

V soutěži družin se v listopadu blýskli Mufíci, kteří měsíční hodnocení vyhráli a snížili tak 
náskok Ropáků v celkovém průběžném pořadí na 
jedenáct bodů. Medvědi sice zaostávají, ale také to 
není o moc, v podstatě pět, respektive šestnáct 
bodů. Z toho vyplývá, že není zdaleka nic 
rozhodnuté a všechny tři družiny mají šance na 
celkové vítězství. 

 

 

 

 

Děkujeme sponzorům našeho oddílu 
 kterými jsou: 

 

 

 

 
 

 
 
 

 



 
 

Schůzky, výpravy a další akce: 

 

PROSINEC 2023 

Pondělí 4. prosince 2023 – 1423. schůzka Lvíčat 

Úterý 5. prosince 2023 – 900. schůzka Pavoučků 

Pátek 8. až neděle 10. prosince 2023 – Oddílové Vánoce – 436. výprava Lvíčat a 193. Pavoučků 

Pondělí 11. prosince 2023 – 1424. schůzka Lvíčat 

Úterý 12. prosince 2023 – 901. schůzka Pavoučků 

Pondělí 18. prosince 2023 – 1425. schůzka Lvíčat 

Úterý 19. prosince 2023 – 902. schůzka Pavoučků 

 

LEDEN 2023 

Pondělí 8. ledna 2024 – 1426. schůzka 2024 

Úterý 9. ledna 2024 – 903. schůzka Pavoučků 

Sobota 13. ledna 2024 – 437. výprava Lvíčat 

Pondělí 15. ledna 2024 – 1427. schůzka 2024 

Úterý 16. ledna 2024 – 904. schůzka Pavoučků 

Sobota 20. ledna 2024 – 194. výprava Pavoučků 

Pondělí 22. ledna 2024 – 1428. schůzka 2024 

Úterý 23. ledna 2024 – 905. schůzka Pavoučků 

Pondělí 29. ledna 2024 – 1429. schůzka 2024 

Úterý 30. ledna 2024 – 906. schůzka Pavoučků 

 

DŮLEŽITÉ AKCE V ÚNORU 2024  

Čtvrtek 1. až neděle 4. února 2024 – 438. výprava Lvíčat – Helfenburk 

Sobota 10. února 2024 – 195. výprava Pavoučků 

 

 

TÁBOR 2024 

Pondělí 1. až čtvrtek 18. července 2024 

 

 

Změny termínů všech akcí jsou vyhrazeny! 

 


